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Radna Rady Miejskiej  

w Czeladzi 

 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej 

 w Czeladzi 

 

 

I N T E R P E L A C J A 

 

Po raz kolejny zwracam się z prośbą o naprawę nawierzchni drogi gminnej, stanowiącej dojazd 

do garaży przy ul. Zwycięstwa, ale także drogę przejazdową.  

Sprawa wskazanej drogi dojazdowej ciągnie się przynajmniej od 2014 roku, a z informacji, 

jakie posiadam wynika, że znacznie dłużej. MZGK co jakiś czas zasypuje dziury widoczne na 

zdjęciu, ale takie działania nie przynoszą żadnego efektu. Mieszkańcy wnioskujący o naprawę 

nie oczekują nowej kanalizacji, czy innych – kosztownych rozwiązań. Proszą o jednorazowe 

wykorytowanie drogi i zasypanie jej taką ilością tłucznia, który zbuduje nową nawierzchnię. 

Przychylam się do tej prośby.  

Wskazane rozwiązanie byłoby satysfakcjonujące dla wszystkich. Dla gminy, bo niwelowałoby 

koszty nieefektywnego zasypywania dziur, a także dla Mieszkańców, którzy przynajmniej od 

10 lat wnioskują do zarządcy drogi o jej naprawę.  

Wskazać należy, że wspomniany odcinek drogi ma ok. 100 m. i znajduje się na terenie osiedla, 

tworząc krajobraz zupełnie nieprzystający do współczesnego wizerunku naszego miasta.  

Proszę, po raz kolejny, o podjęcie zdecydowanych rozwiązań, które dawałyby komfort nie na 

kilka tygodni, a na kilka lat. Takim rozwiązaniem byłoby właściwe wykorytowanie drogi, a 

następnie wypełnienie jej tłuczniem lub innym, właściwym materiałem drogowym.   

 

Z poważaniem, 

 

 



 







 


